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STRONIE ŚLĄSKIE (inf wł.). W gminach już nastał czas podsumowywania dokonań w ramach
Lokalnego  programu rewitalizacji  w  latach  2014  -  2020.  Burmistrz  Stronia  Śląskiego
Dariusz  Chromiec  przyznaje,  że  władze  samorządowe  nie  do  końca  są  zadowolone  z
wykonania założeń, gdyż jeszcze sporo rzeczy należy zrobić.

W Stroniu Śląskim zainwestowano w przedszkole i żłobek

- Wiąże się to z pieniędzmi, których potrzebujemy z zewnątrz, ale i własnych. Po te drugie możemy
sięgnąć, gdyż budżet gminy jest stabilny  -  tłumaczy włodarz Stronia Śląskiego. -  Pomysły są na
pewno i to, co jest wpisane w LPR-ze pozostaje dla nas ważne.

Wśród pierwszorzędnych wyzwań była rewitalizacja osiedla mieszkaniowego Morawka. Określone
dla tego przedsięwzięcia zadania w ogromnej większości zostały wykonane. D. Chromiec akcentuje
tutaj uporządkowanie gospodarki ściekowej w drodze wymiany wyeksploatowanej sieci kanaliacyjnej,
rozdzielenie  ciągów sanitarnych i  burzowych,  ułożenie  w ogóle  nowych odcinków.  Tym samym
największa strońska sypialnia stała się przyjaźniejsza środowisku, do tego obszar, który zajmuje jest
przygotowany do przyjęcia nowych mieszkańców w następstwie zamierzonych inwestycji.
 

Wiele miejsca poświęcono ochronie środowiska naturalnego

Przykładem konsekwentnego wywiązywania się  z  LPR-u jest  zmiana wizerunku centralnego dla
gminy miejsca. To siedziba władz samorządowych i jej otoczenie. Dawny pałac królewny Marianny
Orańskiej przywrócono do świetności, przebudowano plac na tej nieruchomości. Udało się odtworzyć
kaplicę św. Onufrego teraz służącą m.in. za miejsce uroczystych zaślubin, ale i koncertowe.

S y s t e m a t y c z n i e  n a  l e p s z e  z m i e n i a  s i ę  w y k o r z y s t a n i e  k o m p l e k s u
wypoczynkowo-sportowo-rekreacyjnego. Nie tak dawno do użytku przekazano hotel "Stronie Śląskie"
utworzony  na  bazie  budynku  poszkolnego.  Wcześniej  gruntowny  remont  przeszła  hala
sportowo-widowiskowa,  a  kolejnym  etapem  tego  szerokiego  komponentu  stanie  się
termomodernizacja  krytej  pływalni.
 

Budynek dawnej szkoły przekształcono w hotel

Wiceburmistrz Lech Kawecki  przywołuje postępującą wymianę oświetlenia ulicznego oraz jego
montaż w tych miejscach, w których okazuje się niezbędne. -  Projekty wykonujemy z własnych
funduszy,  natomiast na część fizyczną środki staramy się pozyskać z zewnątrz -  zauważa.  -  To
zadanie jest rozpisane na wiele lat, podobnie jak rozbudowa małej architektury w mieście i gminie.
Ławeczki, kosze na odpadki, trawniki, alejki pojawiają się w kolejnych miejscach, poprawiając ich
wizerunek.
 

W osiedlu Morawka postawiono okazałą remizę



Nie da się nie zauważyć już niemal sfinalizowanej inwestycji, czyli wybudowanej remizy dla OSP w
Stroniu Śląskim, zmodernizowanego boiska przy szkole nr 1, licznych placów zabaw dla dzieci i
wielu innych. Ujęte w Lokalnym programie rewitalizacji przed 7 - 8 laty stały się rzeczywistością.
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